
 

 

 
 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

 

 



 

 

Innehållsförteckning  
Innehållsförteckning ........................................................................................................................................... 2 

Styrelse och revisorer ......................................................................................................................................... 3 

Kort om föreningen ............................................................................................................................................ 4 

Styrelsens arbete ................................................................................................................................................. 4 

Ungdomssektionens arbete ................................................................................................................................. 5 

Tävlingssektionens arbete .................................................................................................................................. 5 

Ekonomisk berättelse ......................................................................................................................................... 6 

Ridskolans verksamhet ....................................................................................................................................... 7 

 

  



 

 

Styrelse och revisorer 
Styrelseledamöter 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sanna Malm, ordförande 

Maria Grönlund, vice ordförande 

Anita Haglund, kassör 

Margareta Linderstål, sekreterare  

Sofia Agelfors 

Lena Malm 

Katarina Englund 

Tess Hallberg 

Styrelsesuppleanter Josephine Karlström 

Josephine Claesson 

Tina Redig 

 

Adjungerad Cajsa Fornander (verksamhetschef ridskolan) 

Valberedning  

 

 

 

Maria Buhre Qerimaj 
Karl-Hugo Brant (avgick under pågående 

verksamhetsår) 

Revisor 

 

Revisorssuppleant 

Berit Netterlind 

 

Vakant 

 

 

 

 

Styrelsen erhåller inget arvode för sitt uppdrag. 

 

Medlemsavgiften för 2024 har i enlighet med beslut fattat vid årsmötet varit 345 kr för junior (0-18 

år) och 395 kr för senior.  

 

Roo gård ryttarklubb hade under verksamhetsåret 2024 161 medlemmar varav en hedersmedlem. Av 

klubbens 161 medlemmar var 99 % kvinnor. 62,5 % av klubbens medlemmar var i åldrarna 7 – 20 

år. 

 

  



 

 

Kort om föreningen 
Roo gård ryttarklubb är en ideell förening som 

är ansluten till Svenska Ridsportförbundet 

(SvRF), och därigenom ansluten till Sveriges 

Riksidrottsförbund (RF). Ryttarklubben bedriver 

sin verksamhet på ridskolan Roo Gårds 

anläggning i Gregersboda som ligger mellan 

Åkersberga och Norrtälje. Roo Gård Ridskola 

ägs av föreningen Primagruppen som i sin tur 

primärt bedriver beroendevård och stöd till dem 

i socialt utanförskap genom stödboende och 

arbetskollektiv. 

 

Ridskolan är en del av gården Roo Gård vilket är ett arbetskollektiv. Ridskolan och ryttarklubben 

har ett tätt samarbete där ryttarklubbens primära medlemmar består av ridskolans elever men där 

ridskolans primära fokus är ridverksamheten och ryttarklubbens primära fokus är tävling och 

fritidsverksamhet. 

 

Roo gård ridskola och ryttarklubb är en relativt liten verksamhet. Under 2024 hade ryttarklubben 

161 medlemmar och ridskolan ca 150 uppsittningar i veckan.  Ryttarklubbens medlemmar är främst 

ridskolans elever.  

 

Styrelsens arbete 
Roo gård ryttarklubbs styrelse har under året 2024 haft 10 protokollförda sammanträden. Under 

samtliga möten har styrelsen varit beslutförda då samtliga i styrelsen varit kallade och minst hälften 

av styrelsen ledamöter varit närvarande.  

 

Inledningsvis under 2024 tillträdde Cajsa Fornander som ny verksamhetschef för ridskolan. 

Styrelsen har därmed haft visst fokus under första delen av verksamhetsåret att se över vår 

samverkan med ridskolan. Det har i samverkan med ridskolan påbörjats ett arbete med att se över 

de dokument och överenskommelser som finns mellan ryttarklubben och ridskolan.  

 

Under hösten deltog ryttarklubbens ordförande Sanna tillsammans med verksamhetschef Cajsa på 

Ridsportförbundets utbildning “Ridsportens affärsskola” på Strömsholm. Kursen bestod av tre 

tillfällen om två dagar där det diskuterades ekonomi, ledarskap, kommunikation, juridik samt 

arbetsmiljö. Som en följd av kursen har ryttarklubben inlett ett arbete med att se över klubbens 

stadgar, där uppdaterade stadgar läggs fram som förslag vid årsmöte inför verksamhetsåret 2025.  

 

I januari 2025 har styrelsen tillsammans med RF-

SISU Stockholm (Riksidrottsförbundets och SISU 

Idrottsutbildarnas regionala organisation) påbörjat 

ett arbete med strukturera upp och förbättra 

styrelsearbetet genom att ha en processdag. 

Processdagen bestod av en heldag som spenderades 

på Scandic Täby och som finansierades av RF-

SISU. Ett fortsatt arbete med styrelsens 

organisation och administration kommer att ske 

under våren 2025, fortsatt tillsammans med RF-

SISU.  

 



 

 

Ryttarklubben införde januari 2024 åter våra stallvärdinnor under lördagarna. Klubben anställde sju 

stallvärdinnor som under året arbetet två och två under terminen. Stallvärdinnorna har i sitt nya 

uppdrag att utöver hjälpa de som rider under lördagar med sina hästar att även arrangera 

fritidsaktivitet mellan lektionerna. Styrelsen har följt upp stallvärdinnornas arbete varefter under 

verksamhetsåret och har av besökare på lördagar fått information om att stallvärdinnornas arbete är 

väldigt populärt. Samtliga sju stallvärdinnor har valt att fortsätta sitt arbete även kommande 

verksamhetsår.  

 

Utöver ovanstående har medlemmar i styrelsen deltagit i kurser och seminarium arrangerade av 

Stockholms läns ridsportförbund som exempelvis ridsportens dag, Equipe- och TDB-utbildning 

samt hästvälfärd.  

 

Ryttarklubben har en gemensam hemsida med ridskolan vilket är www.roogard.nu. På hemsidan 

har klubben en egen flik med klubbspecifik information. Under året har information till 

medlemmarna spridits via klubbens egna Facebook-sida och Instagram som avspeglas på hemsidan. 

I samverkan med ridskolan har hemsidan under verksamhetsåret setts över och bland annat har 

information om ridskolan och ryttarklubbens hästar setts över. Det har även tagits flera nya bilder 

på hästarna.  

 

Ryttarklubben har under verksamhetsåret arrangerat Gult-kortkurs en gång per termin samt under 

våren en grönt-kortkurs där sju medlemmar deltog. 

 

Ungdomssektionens arbete 
Roo gård ryttarklubbs ungdomssektion (USEK) består idag av sju 

engagerade medlemmar i åldrarna 13 – 18 år. Under året fortsatte 

ryttarklubben arrangera de mycket uppskattade ”Vi i stallet”-

träffarna för barn cirka 7 – 13 år där ungdomssektionens 

styrelsemedlemmar varit ledare. Under ”vi i stallet” anordnar USEK 

teori, middag och lek för de deltagande barnen. Under en vi i stallet 

fick klubben besök av ambulanspersonal som visade upp sin 

ambulans och hade ett quiz för deltagarna.  

 

Utöver Vi i stallet har USEK under verksamhetsåret arrangerat 

påskäggsjakt, Spökkväll, Filmkvällar samt Julpyssel.  

 

USEK har konton på facebook, instagram, snapchat samt tik-tok där de lägger ut information och 

bilder från deras aktiviteter. 

Tävlingssektionens arbete 
Roo gård ryttarklubbs tävlingssektion har under verksamhetsåret 2025 bestått av fem av styrelsens 

ledamöter och suppleanter. Dessa har haft ett ökat ansvar för klubbens arrangerade tävlingar. 

Klubben arrangera både klubbtävlingar och 1* officiella tävlingar. 

 

Under verksamhetsåret har ryttarklubben i samverkan med ridskolan arrangerat flera klubbtävlingar 

i dressyr, hoppning, WE och hästkunskap. I samband med terminsavslutningen för våren 2024 

arrangerades KM-final i ovanstående grenar. Under KM-finalen samt under vissa av klubbens 

hopptävlingar har de som önskar även kunnat delta i en käpphäst-klass vilket varit mycket populärt 

bland de yngsta.  

 

http://www.roogard.nu/


 

 

Ryttarklubben har under verksamhetsåret även arrangerat 1* officiella tävlingar i hoppning för 

ponny och storhäst.  

 

2024-05-26 arrangerades av klubben finalen i Stockholm läns ponnyallsvenska i hoppning för 

division III. I finalen deltog 15 lag med totalt 59 startande ryttare. Innan finalklassen arrangerades 

förklasser i lätt E och lätt D med 106 starter. Klubben har mottagit positiva omdömen från 

tävlingsdagen där såväl ryttare som funktionärer.  
 

2024-09-01 arrangerades klubbens årliga 1* tävling Tibblehoppet i samarbete med Tibble 

trafikskola. Klubben hade klasser för ponny i form av Lätt E, lätt D samt Lätt C och klasser för 

storhäst i höjderna 80 och 90 cm. Under dagen var den 98 startande ryttare.  

 

Det var tre 1* tävlingar som planerades under verksamhetsåret, en på våren och två under hösten. 

Planerad tävling 2024-09-29 ställdes in med anledning att flera hästar på gården visade tecken på 

snuva och klubben ville ta de säkra före det osäkra. Ingen snuva bröt ut på gården.  

 

Inför de 1* tävlingar som arrangerades organiserade tävlingssektionen tillfälle då samtliga tävlande 

ryttare och andra volontärer hjälpt år att ställa iordning tävlingsplatsen inför tävlingen.  

 

Klubben deltog under våren 2024 med ett lag i ponnyallsvenskan division III i hoppning på med 

både ridskole- och privatekipage. Divisionens första omgångar reds på Djursholms ridklubb och 

Djurgårdens ridskola. Ryttarklubbens lag tog sig vidare till finalen som reds på hemmaplan 2024-

05-26. 

 

Utöver ovanstående tävlingar har ryttarklubben både ställt upp i Ponnycuppen och stockholmscupen 

i hoppning för tävlingsterminen 2023/2024. Under tävlingsterminen 2023/2024 som avgjordes i 

mars 2024 tog ryttarklubben brons i Stockholmscupen. Under verksamhetsåret 2024/2025 deltar 

ryttarklubben endast i ponnycuppen i hoppning.  

 

Tävlingssektionen har under verksamhetsåret deltagit i Stockholms läns ridsportförbunds 

tävlingsarrangörsträffar samt ponny- och stockholmscupsträffar.  

Ekonomisk berättelse 
Roo gård ryttarklubbs huvudsakliga inkomstkälla har under 2024 förutom medlemsavgifterna varit 

det statliga LOK-stödet, det kommunala bidraget, ATG gräsroten samt tävlingar. Klubben har även 

sponsorer på framförallt våra officiella tävlingar. Dessa sponsorer har för verksamhetsåret 2024 

varit André Ravald Bygg Montage AB, Ninas vovvar, Tibble 

trafikskola, ICA Favoriten Åkersberga och Cajsas choklad.  

 

Klubben äger 4 ponnys och hästar vilket är Tellus, Blue Boy, 

Misty och Pärlan. Styrelsen har fattar beslut om att ej köpa in nya 

hästar under verksamhetsåret 2024.  
 

I samband med att ordförande och verksamhetschef deltog i 

ridsportens affärsskola gjordes en översyn av ryttarklubbens 

ekonomi där det uppdagats att ryttarklubben inte gjort 

avskrivningar av hästar samt inventarier/byggnader enligt rådande 

riktlinjer. Det råder oklarheter vad ryttarklubbens inventarier och 

byggnader är för något då dessa är minst 15 år gamla och kvitton 

och liknande inte längre är sparade. Med anledning av detta 



 

 

fattades beslut om att skriva av ryttarklubbens inventarier och byggnader eftersom dessa inte längre 

kan ses som faktiska tillgångar. Vidare fattades beslut om att skriva ner ryttarklubbens ponnys och 

hästar till ett värde som mer motsvarar verkligheten. Klubben kommer i framtiden att skriva av 

ponnys och hästar inom 5 år enligt rådande riktlinjer.  

 

I samband med att stallvärdinnorna anställdes såg styrelsen över den tidigare lönesättningen för 

stallvärdinnor samt ungdomarna som arbetar under våra “vi i stallet”-träffar. Tidigare har klubben 

betalat ut en schablon i samband med arbete där lönen var den samma för samtliga. Efter översyn 

får nu de som arbetar en lön baserad på ålder, erfarenhet samt om de genomfört några kurser såsom 

ungdomsledarkurs.  

 

Ryttarklubbens utgifter för verksamhetsåret 2024 har varit de årliga kostnaderna såsom 

medlemsavgiften till ridsportförbundet, klubbens tilläggsförsäkring för “prova på”-ryttare och 

publik, inköp av priser, rosetter och kiosk till våra tävlingar, funktionärsarvoden samt kostnader för 

tävlingsdatabasen och Equipe. Klubben har haft löpande utgifter i form av stallvärdinnornas löner. 

Under verksamhetsåret gjordes även inköp av en kyl/frys, nya tävlingsschabrak, två datorer och två 

större investeringar i form av sand till våra uteridbananor.  

 

Med anledning av att ryttarklubben i år gjort flera större avskrivningar gör klubben ett större 

minusresultat för verksamhetsåret 2024. Utan avskrivningarna hade ryttarklubben gjort ett mindre 

minusresultat om cirka 20 000 kr till följd av två större inköp av sand till våra utebanor, priser och 

rosetter samt att klubben varit tvungna att ställa in en av höstens 1* tävling från vilken intäkten 

förväntats täcka de större kostnaderna.  

Ridskolans verksamhet 
Det gångna året har det genomförts en hel del förändringar på ridskolan gällande personal och 

organisation, bland annat med en ny ridskolechef. Cajsa Fornander tog över som ridskolechef vid 

årsskiftet men har haft stöd av Lena under första året. Under hösten har Cajsa utöver genomfört 

utbildningen ”Ridsportens affärsskola” deltagit i ett flertal olika sammankomster och möten för att 

knyta kontakter och få nya kunskaper som kan utveckla ridskolans verksamhet.  

 

Vissa nya rutiner har införts för att effektivisera arbetet, öka hästvälfärden ytterligare och utveckla 

ridverksamheten. Avsutten framskrittning, ny foto- och filmpolicy och teorivecka är en några av de 

förändringar som genomfördes under 2024. Ridskolan har även startat en WE-grupp, omorganiserat 

hoppgrupperna och reviderat ridskolans utbildningsplan.  

 

På hästsidan har ridskolan förlorat några hästar på grund av 

skador och två har sålts då livet som ridskolehäst inte var 

optimalt för dem. Nya hästar och ponnyer har köpts in för att 

ersätta dessa och arbetet med att hitta lämpliga hästar till 

ridskolan är fortlöpande. 

 

Under året har det genomförts ett antal kortkurser under lov och 

helger samt åtta ridläger under sommaren.  

 

I slutet av vårterminen skickades en enkät ut till alla ridskolans elever med frågor om ridskolans 

aktiviteter och den allmänna trivseln. Mycket positiv feedback och även en del förslag och 

önskemål som ridskolan tar tillvara på framkom genom enkäten. 

 



 

 

Ridskolan tackar alla engagerade elever, föräldrar och övriga involverade för ett utvecklande, roligt 

och lärorikt år. Med nya rutiner har ridskolan försökt göra eleverna mer delaktiga i skötseln av stall 

och hästar, och det kan konstateras att vi har mycket ansvarsfulla elever och föräldrar som är villiga 

att hjälpa till och se till hästarnas bästa. Att öka elevernas delaktighet underlättar för personalen, 

förbättrar hästvälfärden och främjar elevernas hästkunnande. Det är oerhört glädjande att se hur 

årets förändringar tagits emot med öppenhet och en positiv inställning. Ridskolan vill också tacka 

ridklubben för gott samarbete under året. Vi arbetar alla tillsammans för en ännu bättre ridskola, 

med ännu mer välmående hästar! 
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